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 جدايى طارمى 
از پرسپوليس قطعى شد

 سوريان: نيروى جوانى ام را ندارم؛ 

اما شايد برگردم
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خط خبر 

جوان ياسوجى خانواده زنش را
 به رگبار بست

ايرنا: بامداد يكشنبه جوانى بر اثر مشكلات و درگيرى خانوادگى در روستاى 
كردلاغرى درحومه شهر ياسوج با هجوم به خانه پدرزن خود،تمامى اعضاى 
خانه پدرهمسر را به رگبار بســت كه در اين درگيرى 2 نفر كشته و 2 نفر 

نيز زخمى شدند.
فرمانده انتظامى شهرستان بويراحمد گفت: داماد در اين درگيرى مسلحانه 
با يك قبضه اســلحه كلاشــينكف پدر و مادر، دختر خاله و دختر عموى 

همسرخود را به رگبار بست.
سرهنگ على كرم بازيان افزود: در اين درگيرى پدر و مادر همسر اين جوان 
كه به شدت مجروح شده بودند در حين انتقال به بيمارستان شهيد بهشتى 

ياسوج جان دادند.
وى گفت: حال دو تن ديگر از افراد زخمى شده در اين درگيرى نيز وخيم 

گزارش شده است.
فرمانده انتظامى شهرستان بويراحمد گفت: متهم پس از شليك بلافاصله از 

صحنه متوارى شد كه تلاش براى دستگيرى او  ادامه دارد. 

دستبرد 14 ميلياردى كارمند بانك
 به حساب مرد ثروتمند 

خط قرمز: 5 نفر از عوامل برداشت غيرقانونى از حساب يك مشترى بانك 
در كرج دستگير شدند. 

حاجى رضا شــاكرمى، دادســتان عمومى و انقلاب كرج گفت: به دنبال 
دريافت شــكايتى از يك بانك خصوصى مبنى بر برداشــت غيرقانونى از 
حساب يك مشــترى و واريز آن به حســاب فرد ديگر موضوع به صورت 

تخصصى در دستور كار دستگاه قضايى قرار گرفت. 
وى اضافه كرد: در ابتدا بررسى ها نشان داد كه يكى از كارمندان اين بانك 

در برداشت غيرقانونى دست داشته است. 
شاكرمى ادامه داد: اين فرد پس از ايجاد يك حساب و با وصل آن به حساب 
بانكى مالك يك شركت سرمايه گذارى، مبلغ 14 ميليارد تومان از طريق 
اينترنت برداشت و سپس خود و همدستانش با آن مبالغ اقدام به خريد طلا 

و ارز از طلافروشى ها و صرافى ها مى كنند. 
وى گفت: با دستور قضايى 5 نفر همدست اين كارمند بازداشت شدند كه 

يكى از دستگيرشدگان زن است. 
وى ادامه داد: كارمند بانك نيز به همراه يكى از همدســتان خود به كشور 

ديگرى متوارى شده است.  

6 سرشاخه مدلينگ در مشهد دستگير 
شدند

فارس: 6 نفر از سرشاخه هاى فعال در زمينه مدلينگ كه مروج ابتذال 
و ســبك زندگى غربى در جامعه بودند، با رصدهاى گسترده سربازان 
گمنام امام زمان(عج) در ســازمان ســپاه خراســان رضوى در مشهد 

دستگير شدند.
اين عمليات كه از ماه ها قبل در دستور كار ماموران قرار گرفته بود، نشان 
مى داد افرادى با اغفال دختران جوان و تهيــه فيلم و عكس از اين افراد به 

عنوان مدلينگ در فضاى مجازى فعاليت مى كنند.
ســربازان گمنام امام زمان(عج) با به دســت آوردن اطلاعات دقيق از 
محل اختفاى اعضاى اين باند، عمليات گســترده اى را آغاز كردند؛ در 
اين عمليات همه جانبه مأموران موفق شــدند كه 6 سرشــاخه اصلى 
اين باند را شناســايى و در اقدامى غافلگيرانه پيش از انجام هر حركتى 

دستگير كنند.

خط قرمز: دختر جوان در تصميمى مرموز 
بعد از شنيدن مخالفت خانواده اش با ازدواج 
او و پسر مورد علاقه اش با اسلحه به سرش 
شــليك كرد و به زندگى خــود پايان داد. 
تحقيقات پليسى درباره اين حادثه در اداره 
دهم پليس آگاهى تهران بزرگ ادامه دارد. 

ساعت 7:25 سوم دى ماه امسال، بازپرس 
ويژه قتل دادســراى امور جنايى تهران با 
تماس تلفنى مأموران كلانترى 144 جواديه 
تهرانپارس از مرگ مشكوك دختر جوانى در 
يكى از بيمارستان هاى شرق تهران با خبر 
و براى بررســى علت ماجراى مرموز مرگ 

راهى محل حادثه شد.
بررسى هاى اوليه كارآگاهان در بيمارستان 
نشان مى داد كه دختر 20 ساله اى به اسم 
شــهين پس از اصابت گلوله به ســرش به 

بيمارستان منتقل شده بود و پس از جدالى نفسگير با مرگ و زندگى 
سرانجام فوت كرده است.

 بررسى ها حكايت از اين داشت بامداد سه شنبه 28 آذرماه امسال دختر 
جوان در حالى كه از ناحيه سر با شليك گلوله به شدت زخمى شده بود 
به بيمارستان منتقل مى شود كه در نهايت پس از پنج روز بسترى بر اثر 

شدت جراحات به كام مرگ مى رود. 
مادر شهين در تحقيقات پليسى گفت: دخترم دو سال قبل نامزد كرد. 

نامزدش نقاش ساختمان بود و درآمد خوبى 
نداشــت. آن ها ابتدا مشــكلى نداشتند، اما 
كم كم احســاس كرديم با هم اختلاف پيدا 
كرده اند. شوهرم از اول مخالف ازدواج آن ها 
بود و اصرار داشت شهين از نامزدش جدا شود 

تا اينكه حادثه اتفاق افتاد.
پدر دخترهم گفت: من از اول بانامزدى آن ها 
مخالف بــودم، اما در نهايت بــا اصرار آن ها 
دخترم را عقد كرديم. دامادم وضعيت شغلى 
و مالى مناسبى نداشت و به همين خاطر من 
مخالف ازدواج آن ها بــودم. عصر روز حادثه 
من درخواب بودم كه صداى مشاجره آن ها را 
شنيدم و بعد هم دامادم محكم در را بست و 
از خانه خارج شد. زمان شام به دخترم گفتم 
از نامزدش جدا شود كه ناراحت شد و با من 
مشاجره كرد و بعد هم به اتاقش رفت تا اينكه 
ساعتى بعد صداى شليك به گوشمان رسيد. شهين دختر ساده و كم 
حرفى بود كه درباره مشــكلاتش كم صحبت مى كرد اصلا نمى دانم او 

اسلحه را از كجا به دست آورده و چرا چنين تصميمى گرفته است. 
با ثبت اظهارات پدر دختر جوان به دستور بازپرس نامزد وى نيز براى 
تحقيقات پليســى به اداره دهم پليس اگاهى تهران بزرگ دعوت شد. 
 تحقيقات درباره واكاوى راز مرگ خودخواسته دختر 20 ساله همچنان 

ادامه دارد.

خط قرمز - مهــدى كاهانى مقدم: دو 
سارق مســلح كه هفته گذشــته با سلاح 
گرم از يكى از شــعب بانك صادرات شهر 
سبزوار 10 ميليون و 800 هزار تومان ربوده 
بودند، با تلاش پيگير پليس اين شهرستان 

دستگير شدند. 
گزارش خبرنگار ما حاكى اســت: حوالى 
ظهر چهارشنبه گذشته يكى از شعب بانك 
صادرات واقع در خيابان شهيد خوش بين 
سبزوار مورد ســرقت مسلحانه قرار گرفت 
و در ميان شهروندان رعب و وحشت ايجاد 

كرد.
در اين سرقت دو نفر با همراه داشتن اسلحه 
كلاشــنيكف به بانك صادرات وارد شدند 
و پس از ايجاد رعب و وحشــت، مبلغ 10 
ميليــون و 800 هزار تومــان را دزديده و 

بلافاصله از محل متوارى شدند.
اين درحالى بود كه برخى شاهدان عينى به پليس گفتند سارقان مسلح 

با پاى پياده از بانك خارج شده و پا به فرار گذاشته اند.
در همين حال به گفتــه فرمانده انتظامى خراســان رضوى، درپى 
وقوع اين سرقت، با توجه به اهميت و حساسيت موضوع، دستورات 
ويژه اى صادر و عمليات گســترده مأموران انتظامى براى شناسايى 

سارقان آغاز شد.

سردار كريمى افزود: در نتيجه اين تلاش ها و 
تحقيقات گسترده مأموران انتظامى، سرانجام 
هويت سارقان شناســايى و يكى از آنان روز 

جمعه دستگير شد.
وى گفت: به دنبال دستگيرى و اعترافات اين 
سارق و نيز اطلاعات و ســرنخ هاى به دست 
آمده مخفيگاه ســارق دوم نيز شناســايى و 
اين متهم طــى عملياتى ضربتى و هماهنگ 

نزديك ظهر روز گذشته دستگير شد.
رئيس پليس خراســان رضوى در تشــريح 
جزئيات ايــن پرونده به خبرنــگار ما گفت: 
ساعت 12 ظهر روز چهارشــنبه گذشته دو 
جوان با موتورسيكلت سبز رنگ، مقابل بانك 
صادرات شــعبه شــريعتى واقع در چهارراه 
فرودگاه شهر سبزوار توقف كردند؛ لحظاتى 
بعد راننده و سرنشــين موتورسيكلت وارد 
بانك شدند. در اين لحظه راننده سياه پوش از داخل ساك همراه خود، 
يك قبضه اسلحه شبيه به كلاش بيرون آورد و همدست او نيز با تهديد 
حاضران در بانك، جلو رفت و حدود 11ميليون تومان از 2 باجه در كمتر 

از يك دقيقه دزديد.
سردار كريمى خاطرنشان كرد: با دســتگيرى هر دو متهم فرارى اين 
پرونده، دستگيرشــدگان با نظر مراجع قضايى و به منظور تحقيقات 

بيشتر در اختيار پليس آگاهى استان قرار داده شدند.

مرگ خودخواسته دختر تهرانى به خاطر ازدواج 

وداع با اسلحه 
دستگيرى دزدان يك دقيقه اى بانك سبزوار 

درسه روز
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تراكتورى ها دنبال كاپيتان استقلال

رحمـتى 
سرخپوش 
مى شود؟
ورزش: مهدى رحمتى فصل را با حضور در درون دروازه استقلال آغاز 
كرد اما در نهايت شرايط براى او مطابق انتظار پيش نرفت و اين دروازه بان 
با اسم و رســم از بازى با پارس جنوبى جم در هفته ششم ليگ برتر به 
نيمكت تبعيد شــد و در اين مدت تنها در بازى با ايرانجوان بوشــهر در 
مرحله يك چهارم جام حذفى به ميدان رفت كه البته در اين بين موفق 

شد دروازه تيمش را بسته نگه دارد.
مهدى رحمتى در روزهايى به نيمكت ذخيره هاى اســتقلال پيچ شده 
است كه سيدحسين حســينى در بهترين فرم ممكن كارش را در اين 
تيم دنبال مى كند و در بازى گذشته برابر تراكتورسازى هم موفق شد با 
شكستن ركورد بيرانوند نام خود را به عنوان آقاى كلين شيت بازى هاى 
متوالى در تاريخ ليگ برتر معرفى كند. همه اين اتفاق ها باعث شده كه 
حالا مشتريان رحمتى جدى تر از گذشته پاى به عرصه رقابت بگذارند و 

تلاش كنند دروازه بان پرآوازه استقلال را به خدمت بگيرند.
در اين بين تراكتورسازى به صورت جدى به دنبال جذب مهدى رحمتى 
است چراكه آلميدا با وجود حضور 3هفته اى در ايران هنوز موفق نشده 

رضايت نامه خود را از باشگاه قبلى اش بگيرد.
مصطفى آجرلو در تلاش است تا پيش از پايان نقل و انتقالات زمستانى 
مهدى رحمتى را راضى به عقد قرارداد با تراكتورســازى كند و در اين 

روزهاى اخير مذاكرات زيادى هم صورت گرفته است.
با توجه به نيمكت نشينى رحمتى در بازى هاى گذشته آجرلو  در تلاش 
است رضايت او را براى حضور در تبريز جلب كند و بايد ديد در نهايت آيا 

جنجالى ترين نقل و انتقالات نيم فصل رقم مى خورد يا نه.

رئيس هيئت دووميدانى ادعا كرد

دونده هاى  خراسان رضوى به 
دنبال مدال هاى آسيايى
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 دختر جوان در تصميمى مرموز 
بعد از شنيدن مخالفت خانواده اش با ازدواج 
او و پسر مورد علاقه اش با اسلحه به سرش 
شــليك كرد و به زندگى خــود پايان داد. 
تحقيقات پليسى درباره اين حادثه در اداره 

 سوم دى ماه امسال، بازپرس 
ويژه قتل دادســراى امور جنايى تهران با 
 جواديه 
تهرانپارس از مرگ مشكوك دختر جوانى در 
يكى از بيمارستان هاى شرق تهران با خبر 
و براى بررســى علت ماجراى مرموز مرگ 

بررسى هاى اوليه كارآگاهان در بيمارستان 
 ساله اى به اسم 

دو 
سارق مســلح كه هفته گذشــته با سلاح 
گرم از يكى از شــعب بانك صادرات شهر 
 هزار تومان ربوده 
بودند، با تلاش پيگير پليس اين شهرستان 

گزارش خبرنگار ما حاكى اســت: حوالى 
ظهر چهارشنبه گذشته يكى از شعب بانك 
صادرات واقع در خيابان شهيد خوش بين 
سبزوار مورد ســرقت مسلحانه قرار گرفت 
و در ميان شهروندان رعب و وحشت ايجاد 

در اين سرقت دو نفر با همراه داشتن اسلحه 
كلاشــنيكف به بانك صادرات وارد شدند 

مفقود شدن 30ملوان ايرانى 
درحادثه نفتكش سانچى

خط قرمز: بر اثر برخورد دو كشــتى در آب هاى ساحل شــرقى چين كه شب 
يكشنبه اتفاق افتاد، در مجموع 32 نفر از خدمه كشــتى شامل 30 ايرانى و دو 

بنگلادشى ناپديد شدند.
بنا بر بيانيه وزارت حمل و نقل چين، در پى اين برخورد كه شنبه حدود ساعت 
20 به وقت محلى (12 به وقت گرينويچ) روى داد، يك تانكر حامل 136 هزار تن 
نفت تغليظ شــده به طور كامل آتش گرفت دومين كشتى كه يك كشتى بارى 
چينى است متحمل خسارتى كه امنيتش را به خطر بيندازد نشده است و خدمه 

آن نجات داده شدند.
اين حادثه حــدود 160 مايل دريايى (300 كيلومترى) شــرق مصب رودخانه 

يانگ تسه در نزديكى شهر شانگهاى، در شرق چين روى داد.
دراين حال يك منبع آگاه، اخبار مربوط بر جان باختن همه سرنشــينان ايرانى 
نفتكش حادثه ديده كشورمان در آب هاى ســاحلى شرقى چين را تاييد نكرد و 

گفت: تلاش براى يافتن سرنشينان مفقود شده ادامه دارد.
اين منبع آگاه روز يكشــنبه تأكيد كرد: تعداد 30 سرنشين ايرانى و 2 شهروند 
بنگلادشى در اين حادثه مفقود شده اند و مشــخص نيست كه چه اتفاقى براى 

آن ها رخ داده است.
  اسامى مفقود ان اين حادثه به شرح زير است: مجيد قصابى عروجى، مجيد نقيان، 
حسين جهانى هل آباد، احسان ابولى قاسم آبادى، ميلاد عنايتى، سعيد دهقانى، 
پوريا عيدى پور، ســجاد عبداللهى، محمد كاووســى تكاب، فريد محبى، حامد 
بهارى هشكوايى، محمدرضا رضازاده ماســوله، مهدى صادقى، حسن روميانى، 
محمد پيريائى، بهرام اتحاد، عبدالغنى سامرى، ابوذر نظامى، سيدجواد حيدرى، 
عليرضا نجفى فر، على حيدريه كهن، بهرام پوريايى، ياور افشارى، ميلاد عروى، 
مسلم عليزاده نودهى، عبدالكريم بشارتى پور، اميد ضيايى، ايوب مظفرى عبدگاه، 

احسان فرجى و ساقى فعال.

 مرگ زوج پرايد سوار 48 ساعت پس از خريد 
خودرو

ايرنا: رئيس پليــس راه 
استان همدان گفت: براثر 
برخورد يك دستگاه پرايد 
با 2 خــودروى پرايد و پژو 
در جاده فرعى فامنين، يك 
زوج جوان فــوت و پنج تن 

ديگر مجروح شدند.
ســرهنگ رضا عزيزى روز 
يكشــنبه اظهار كرد: اين 
ســانحه روز گذشــته در 
جاده اصلــه - كاج رخ داد.

وى توضيح داد: خودروى پرايد با 2 سرنشين در جاده فرعى اصله -كاج در 
حال تردد بود كه به علت انحراف به چــپ با خودروى پرايد به صورت رخ به 
رخ برخورد مى كند.وى ادامه داد: سپس خودروى پرايد به صورت عمود در 
داخل جاده قرار گرفته و يك دســتگاه خودروى پژو با سرعت بسيار بالا به 

پهلوى پرايد برخورد مى كند.
رئيس پليس راه استان همدان اظهار كرد: ســرعت پژو به حدى بالا بود كه 
موجب جمع شدن بدنه پرايد و چســبيدن صندلى هاى سمت راست اين 
خودرو به سمت چپ مى شود.سرهنگ عزيزى افزود: در اين سانحه رانندگى 
زوج سرنشين خودروى پرايد كه بومى منطقه بودند در دم جان باخته و پنج 

تن ديگر مجروح شدند.
وى اضافه كرد: كمتر از 48 ساعت از خريد خودرو توسط اين زوج مى گذشت 
كه به علت بى احتياطى، نداشتن مهارت و ناتوانى در كنترل وسيله نقليه جان 

خود را از دست مى دهند.

تيراندازى پليس در تعقيب و گريز اعضاى باند شب
خط قرمز: فرمانده انتظامى خراســان رضوى از دستگيرى سه مرد و دخترى جوان 
كه از اعضاى اصلى باند سرقت هاى حيله گرانه و توزيع موادمخدر معروف به باند شب 

بودند، خبر داد.
سردار قادر كريمى در تشريح عمليات دستگيرى اعضاى اين باند حرفه اى به خبرنگار ما 
گفت: در حالى كه مرحله ديگرى از طرح تشديد مقابله با سرقت و همچنين دستگيرى 
عاملان خرده فروشى موادمخدر در دستور كار ســركلانترى يكم پليس مشهد قرار 
داشت، مأموران دايره تجسس كلانترى 32 مشهد با انجام تحقيقات گسترده و بررسى 
سرنخ هاى به دست آمده چهره فرضى چند نفر از متهمان را ترسيم كرده و دريافتند با 

اعضاى يك باند حرفه اى معروف به باند شب طرف هستند.
وى اظهار داشت: با به دست آمدن اين اطلاعات، كنترل و مراقبت هاى نامحسوس آغاز 
شد و مأموران انتظامى دو مرد جوان و زنى كه همدست شان بود را داخل يك خودروى 

پرايد سفيد رنگ شناسايى كرده و براى دستگيرى آنان وارد عمل شدند.
وى خاطرنشــان كرد: متهمان اما بدون توجه به دستور ايست پليس، از منطقه رباط 
طرق به سمت بلوار صبا فرار كردند و عمليات تعقيب و گريز تا ميدان تلويزيون و بلوار 
نوفل لوشــاتو در حالى ادامه يافت كه هماهنگى هاى لازم از طريق مركز فرماندهى و 
كنترل پليس با سركلانترى پنجم پليس مشهد به عمل آمد و تيم هاى گشتى كلانترى 
احمدآباد نيز وارد عمل شــدند. مأموران كلانترى 32 در ادامه اين تعقيب و گريز، با 
تيراندازى هوايى و سپس تيراندازى به سمت خودروى پرايد، متهمان را با همكارى تيم 
تجسس كلانترى احمدآباد زمينگير و متوقف كردند. فرمانده انتظامى خراسان رضوى 
گفت: اين سه متهم قبل از دستگيرى و در حال فرار، موادمخدر صنعتى همراه خود كه 

پودر سفيد رنگى بود را از پنجره خودرو به بيرون پرتاب كردند.
سردار كريمى اظهار داشت: يكى از شاكيان اين پرونده مرد 47 ساله اى است كه چندى 
قبل دختر جوان عضو اين باند و يكى ديگر از همدستانش، به بهانه خريد خودرو وارد 
خانه اش شده اند و با خوراندن قرص بيهوشى، كارت عابربانك و شماره رمز آن را ربوده 

و وجوه نقد همراه اين شهروند را به سرقت برده اند.
وى گفت: دختر جوان نيز كه به موادمخدر اعتياد دارد، به ارتكاب اين سرقت اعتراف و 
همدست فرارى خود را به پليس معرفى كرد و مأموران كلانترى 32 متهم ديگر پرونده 

را در حالى كه با چاقو در برابر پليس مقاومت مى كرد دستگير كردند.

 رئيس پليــس راه 
استان همدان گفت: براثر 
برخورد يك دستگاه پرايد 
 خــودروى پرايد و پژو 
در جاده فرعى فامنين، يك 
زوج جوان فــوت و پنج تن 

ســرهنگ رضا عزيزى روز 
يكشــنبه اظهار كرد: اين 
ســانحه روز گذشــته در 



هافبک استقلال در گفت و گو با قدس

چپاروف: درکمیته انضباطی از حق استقلال دفاع می کنم
 فوتبال  حمید رضا عرب  سرور چپاروف از تصمیمی 
که کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال برعلیه اش اتخاذ 
کرد کاملا شوکه است. چپاروف در حالی که از سوی کمیته 
انضباطی با 30روز محرومیت تعلیقی مواجه شده، با اتهام 
دریافت کارت تعمدی هم مواجه اســت. او بدترین روزهای 

عمرورزشی اش را سپری می کند و عمیقا نگران اعتبارخود 
در فوتبال ایران است.

***
*کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال شما را به دلیل 
خطایی که دربازی با اســتقلال خوزستان مرتکب 
شدید 30روزمحروم کرده اســت. البته حسن زاده 
ظهر دیروز اعلام کرده که این حکم ممکن است تعدیل 
شود. منتهی کاهش حکم منوط به ارائه دلایل مناسب 
از سوی شما و باشگاه اســتقلال به کمیته انضباطی 
اســت. فکر می کنی بتوانــی رای کمیته انضباطی 

فدراسیون فوتبال را بشکنی؟

من اصلا نمی دانم چرا این حکم ســنگین را علیه ام صادر 
کرده اند. هیچ توضیحی در این باره نــداده اند که چه طور 
تشخیص داده شده حرکت من عمدی بوده؟ کمیته انضباطی 
باید دلایل روشن تری را ارائه می کرد تا ازابهام ها کم  می شد. 
باور کنید شوکه ام. مگر می شود به خاطر یک خطای کاملا 

معمولی من را این طور جریمه کنند؟
*هنوزهــم اعتقاد داری ضربــه محکمی که با کف 
اســتوک هایت به کمر بازیکن استقلال خوزستان 

زدی معمولی است؟
من سال هاست دارم فوتبال بازی می کنم و سابقه نداشته 
بخواهم این طوری بــی احتیاطی کنــم. آن لحظه تعادلم 
را از دســت دادم. فقط همین. بعد هم از بازیکن اســتقلال 
خوزســتان عذرخواهی کردم و آن بازیکــن هم فهمید که 
کارمن عمــدی نبوده. نمــی دانم چرا ایــن قدرموضوع را 
بزرگ کرده انــد. کاش لااقل قبل ازاینکــه اعلام کنند من 

30روزمحرومم حرف هایم را می شنیدند.

*کمیته انضباطــی اعلام کــرده احتمال کاهش 
محرومیت تو وجود دارد.

خدا کند این طور باشد. واقعا اگر حکم 30 روزه من باقی بماند 
در حق من و استقلال ظلم می شود. من باید به اندازه جرمی 
که مرتکب شدم جریمه شوم. این حکم اصلا درست نیست. 

کمیته انضباطی من را با این حکم از بازی های مهم آینده 
استقلال محروم کرده است. ما بازی های دشواری داریم و 

من هم باید در ترکیب استقلال قرار بگیرم.
*گفته بودی حرف هــای برانکو در صدور این حکم 

تاثیرگذار بوده.
بله، الان هم اعتقاد دارم که حرف های سرمربی پرسپولیس 
خیلی تاثیرگذار بوده. آخر چرا باید حــرف های این آقا در 
حکم کمیته انضباطی تاثیر بگذارد. ما در باشــگاه استقلال 
موارد زیادی ازتیم رقیب داریم که مستحق محرومیت های 
سنگین ترهستند اما هیچ گاه باشــگاه ما روی این مسائل 

تاکید نکرده و کار خودمان را انجام داده ایم.

*بعضی ها اعتقاد دارند که تــو کارت گرفتی تا به 
کشورت بروی. این حرف ها را قبول داری؟

این ها توهماتی اســت که بعضی ها ســعی می کنند به 
دیگران القاء کنند. آخر من چرا باید برای رفتن به کشورم 
این بازی ها را دربیاورم؟ من ســال هاست فوتبال بازی  

می کنم و هیچ وقت شان خودم را این قدرپایین نیاوردم 
که به خاطر یک مرخصــی از این کارهــای غیراخلاقی 
انجام دهم. مگرمی شــود من ســلامت یک بازیکن را به 
خاطر رفتن به مرخصی به خطــر بیندازم؟ این ها همگی 
حرف های بی ارزشی است که برای لطمه زدن به استقلال 
بیان می شود. می خواهند اســتقلال را که اوج گرفته از 
روی ریل موفقیت خارج کنند. این کارها برای برهم زدن 

آرامش ذهنی استقلال است.
*حرف متفاوتی با کمیته انضباطی داری؟

با من مهربانانه تر برخورد کنند، فقط همین. امیدوارم من 
را ببخشند.

استقلالی ها برانکو را محروم می کنند؟
ورزش: در واکنش به محرومیت چپاروف گفته می شــود فیلمی از 
عصبانیت برانکو ایوانکوویچ در انتهای بازی پرســپولیس و نفت در 
اختیار اســتقلالی ها قرار دارد که در آن ســرمربی پرسپولیس داور 
چهارم بازی را هل می دهد. به نظر می رسد آتش محرومیت های این 
چنینی بین سرخابی ها شعله ور شده و اگر چنین اتفاقی در گزارش 
ناظر بازی ثبت شده باشد، ممکن است برانکو هم در روزهای آتی با 

حکم محرومیت مواجه شود.

تعلیق بخشی از جریمه منشا و احمدزاده 
ورزش: فرشاد احمدزاده و گادوین منشا در جلسه کمیته انضباطی 
باشگاه حاضر شدند. در این نشست، هر دو بازیکن ضمن ابراز پشیمانی 
از اتفاق رخ داده و عذرخواهی از مجموعه تیم و باشگاه، تعهد دادند در 
ادامه حضور خود در باشگاه، اینگونه اتفاقات از سوی آنان تکرار نشود. 
در رأی کمیته انضباطی باشگاه که پس از مشورت اعضاء صادر شد، 
آمده است: با توجه به پشــیمانی هر دو بازیکن، درصدی از قرارداد 
نامبردگان به عنوان جریمه از قراردادشــان کسر می شود. همچنین 
درصدی از قرارداد هم به شکل تعلیقی در پرونده انضباطی احمدزاده 
و منشا ثبت شد تا در صورت تکرار تخلفات، در قرارداد آنها اعمال شود.

مسئول کمیته مجوز حرفه ای سازمان لیگ:
هنوز خبری از حذف استقلال نیست

ورزش: درحالی که برخی اخبار تایید نشده از احتمال حذف استقلال 
از آسیا می گویند مسئول کمیته مجوز حرفه ای سازمان لیگ اعلام 
کرد هنوز هیچ تصمیمی در این رابطه به فدراسیون اعلام نشده است.

سهیل مهدی مسئول کمیته مجوز حرفه ای ســازمان لیگ در این 
رابطه گفت:» داستان این است که ای اف سی درباره بحث پرونده های 
استقلال از این باشگاه توضیح خواسته است. استقلال هم در تاریخ 
مقررتوضیحاتش را ارسال کرده و حالا ای اف سی باید پاسخ بدهد. 
حالا این رای انضباطی ای اف ســی حذف از آسیا است؟! هیچکس 
نمی داند. حتی خود آقای براتی که عضو این کمیته اســت گفت که 

هنوز در جریان حکم ای اف سی نیست.«

جدایی طارمی از پرسپولیس قطعی شد
فارس: مهاجم ملی پوش تیم فوتبال پرسپولیس در نامه ای مکتوب 
به مسئولان باشگاهش عنوان کرده که دیگر قصد ماندن در این تیم را 
ندارد و برای موفقیت بیشتر در سال منتهی به جام جهانی علاقه دارد 
فوتبالش را در خارج از کشور دنبال کند. غیبت چند روز اخیر مهدی 
طارمی در تمرینات پرسپولیس و پیشنهاد جدی باشگاه الغرافه قطر به 
این بازیکن باعث شده تا اینطور به نظر برسد که عمر حضور این مهاجم 
ملی پوش در تیم پرسپولیس به پایان رسیده و طارمی طی روزهای 

آینده جدایی اش را از این باشگاه قطعی خواهد کرد.

انصاری: به حضور در روسیه امیدوارم
ورزش: مدافع جوان پرسپولیس بعد از حضور در برنامه ریکاوری در 
نظر گرفته شده توسط تیم ملی از همدلی ایجاد شده برای موفقیت 
تیم ملی قدردانی کرد. محمد انصاری با اشاره به اینکه امیدوار است 
تا در لیســت نهایی کی روش برای روسیه حضور داشته باشد درباره 
انگیزه خود برای حضور در این لیست گفت: همه ما بازیکنان صد در 
صد تلاش می کنیم تا یکی از بازیکنان تیم ملی در جام جهانی باشیم 
اما به نظرم چیزی که اهمیت دارد موفقیت تیم ملی است. اگر الان ما 
تلاش می کنیم در فهرست تیم ملی باشیم به این خاطر است که در 

نهایت موفقیت تیم ملی برای تک تک ما اهمیت دارد. 

هفته هجدهم لیگ دسته اول
شکست سنگین صبا در خانه

ورزش:هفته هجدهم از رقابت های لیگ دسته اول کشور با برگزاری ۹ 
بازی آغاز شد و کماکان نفت مسجد سلیمان صدرنشین ماند. تیم های 

راه آهن و صبا شکست های سنگینی را برابر حریفان خود متقبل شدند.
نتایج دیدارهای هفته هجدهم لیگ دسته اول 

* شهرداری ماهشهر 3 - راه آهن یک
* برق جدید شیراز صفر - ملوان صفر

* اکسین ۲ - گل گهر ۲
* مس کرمان صفر - شهرداری تبریز ۲

* نساجی مازندران یک - ایرانجوان بوشهر صفر
* مس رفسنجان یک - خونه به خونه صفر

* صبا یک - آلومینیوم اراک ۴
* بادران صفر - فجر سپاسی صفر

*ماشین سازی صفر - نفت مسجد سلیمان صفر

ضد حمله

دلیل غیبت کی روش 
در تمرین ملی پوشان

فارس: سرمربی تیم ملی فوتبال در دو روز تمرین ریکاوری ملی پوشان در ایران 
حضور نداشت. کارلوس کی روش که برای تعطیلی سال نو میلادی در ایران حضور 
نداشت هفته گذشته سفر کوتاهی به تهران داشت و پس از پیگیری کارهای تیم 
ملی برای اولین تمرین ریکاوری ملی پوشان بعد از بازی های لیگ، عصر پنجشنبه 

راهی امارات شد تا به برخی کارهای دیگر رسیدگی کند.
بدین ترتیب درحالی که فدراسیون فوتبالی بابت غیبت کی روش در تمرینات تیم 
ملی اشاره ای نکرده بود این مربی پرتغالی در این دو روز تمرین حضور نداشت. 
هر چند تمرینات ریکاوری بوده و شاید حضور خود کی روش چندان تاثیری در 

روند تمرینی نداشته است.

بیرانوند: نباید به خاطر سود من، پرسپولیس 
ضرر کند

ایسنا: دروازه بان پرسپولیس درباره صحبت هایی که پیش از شروع نیم فصل درباره سربازی 
وی مطرح بود اظهار داشت:  من در پرسپولیس هستم و سرباز پرسپولیس خواهم بود. من 
بدون هیچ چشمداشتی و با یک پیشنهاد ساده برگه قرارداد پنج ساله سفید را امضا کردم.

همه این ها نشان می دهد که قلبا دوست دارم برای پرسپولیس بازی کنم اما درباره مسئله 
سربازی فعلا نمی خواهم اظهار نظر کنم چرا که هیچ چیز مشخص نیست اما مطمئنا کاری 
نمی کنم که فقط به خاطر منافع خودم پرسپولیس متضرر شود.  علیرضا بیرانوند همچنین 
درباره شکسته شدن رکوردش توسط دروازه بان استقلال گفت: اگر واقعیتش را بخواهید از 
این موضوع ناراحت نشدم. حسینی دروازه بان جوان و آینده داری است  که در تیم ملی با هم 
حضور داشتیم. من شکستن این رکورد را به او تبریک می گویم. شما مطمئن باشید رقابت 
ایجاد شده میان من و او و حتی دیگر دروازه بان ها باعث پیشرفت همه ما می شود. امیدوارم 

این رقابت ها باعث نشود تیم هایمان لطمه ببینند.  ۱۰
دوشنبه ۱۸ دی 1396
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ورزشـــی

سینا حســینی : تنها نماینده لیگ برتــری فوتسال 
خراسان رضوی ابتدای فصل جدید تصمیم گرفت قید 
همکاری با کادر فنی بومی خــود را بزند به این امید که 
انتهای فصــل در جمع مدعیان قرار گیــرد اما حالا در 
آستانه پایان فصل مسابقات لیگ برتر فوتسال اختلاف 
چندانی با جایگاه تیم در رقابت های فصل گذشته دیده 

نمی شود.

*احتمالا دو پله صعود
فرش آرا در حال حاضر از مجموع امتیازات خود 38 امتیاز 
به دســت آورده و چنانچه دیدار با تاسیسات دریایی را با 
پیروزی پشت سر بگذارد  می تواند مسابقات را با ۴1 امتیاز 
به پایان رساند تا نسبت به تیم فصل گذشته با دو پله صعود 

لیگ را به پایان برساند.
اما این جهــش دو پله ای در صورت پیــروزی مقابل تیم 
بی انگیزه تاسیســات دریایی که ممکن اســت بازیکنان 
ذخیره خــود را مقابل فرش آرا قرار دهــد پیروزی خیره 
کننده ای برای مدیران این باشــگاه خصوصی به حساب 
نمی آید. به ویژه وقتی که به عقیده کارشناسان مشخص 
می شود لیگ امسال یکی از ضعیف ترین لیگ های ادوار 

گذشته بوده است.

*قرعه بسیار خوب
 فرش آرا در فصل جاری با قرعه بسیار ایده آلی رو به رو شد 
به گونه ای که اگر مدیران فرش آرا بنا بود قرعه کشــی را 
خودشان  انجام دهند هم باورشان نمی شد چنین قرعه ای 
نصیب تیم محسن خبیری شود اما آنها در شش هفته اول 
رقابت های لیگ برتر برابر پنج تیم قعر جدولی قرار گرفتند 
و در تنها بازی جدی خود مقابل آتلیه تهران تن به شکست 
دادند تا مشخص شــود خوش اقبالی ویژه ای با کادر فنی 

غیر بومی این تیم در رقابت های فصل جاری همراه بود.
*تعطیلی پروسه استعدادیابی

اما نکته ای که در کارنامه امسال تیم فوتسال فرش آرا به 
شــدت خودنمایی  می کرد تعطیلی پروسه استعدادیابی 
این باشــگاه بود. در شــرایطی که تیم امید فرش آرا در 
سه سال اخیر به واســطه اعتقاد مجید مرتضایی به مقوله 
استعدادیابی توانسته بود در یک دوره سه ساله به ترتیب 
عناوین سوم، دوم و قهرمانی را همراه با تیم امید به دست 
آورد امســال با بی تفاوتی از کنار توجه بــه این تیم عبور 
کردند تا روند موفقیت این باشگاه در حوزه استعدادیابی و 
توجه به سرمایه های جوان و بی مدعا به کلی از بین برود 
تا در کنار از دست دادن جایگاه سال گذشته شاهد خروج 

استعدادهای فوتسال فرش آرا از مشهد باشیم.

در شــرایطی که انتظار می رفت اســتعدادهای تیم امید 
فرش آرا در ترکیب تیم بزرگســالان قرار گیرند فقط دو 
نفر از آنها جــواز حضور در این تیم را به دســت آوردند تا 
سایر اســتعدادهای غالبا بومی که توسط مجید مرتضایی 
کشف شده بودند به سایر تیم ها کوچ کنند . درخشش علی 
رحیمی و سروش احمدنیا نشان داد مرتضایی در سال های 
قبل با اهداف بلند مدت به جوانــان و امیدهای فرش آرا 
میدان داده بود تا به عنوان سرمایه در سال های بعد از آنها 
استفاده کند اما با ورود مربیان و کادر سرپرستی غیر بومی 
نه تنها راه برای ورود امیدهای فرش آرا به این تیم هموار 

نشد بلکه آنها به فکر کوچ از مشهد افتادند.
*تغییرکادرفنی

حالا پرســش اینجاست آیا مالک باشــگاه فرش آرا که 
از کادر فنی فعلی خود برنامه خواســته است همچنان 
اعتقاد به اســتفاده از کادر غیر بومی دارد یــا اینکه با 
اصلاح تفکرات فصل قبل به فکــر میدان دادن به کادر 
بومی اســت؟ با در نظر گرفتن نتایج این فصل فرش آرا 
این ذهنیت برای هواداران فوتســال خراسان به وجود 
می آید که چــرا وقتی می توان همیــن نتایج را با کادر 
بومی و اســتانی به دســت آورد چه اصــراری بر ادامه 

همکاری با کادر غیر بومی وجود دارد؟

برای دو پله صعود در لیگ برتر فوتسال

فرش را از زیر پای استعدادهای بومی کشیدند
تلگرامی

    علی کریمی ملی پوش تیم فوتبال سپاهان اصفهان 
در بازی با پارس جنوبی جم در هفته هجدهم رقابت های 
لیگ برتر، از ناحیه همسترینگ پا دچار کشیدگی شده و 

به احتمال زیاد بازی با ذوب آهن را از دست خواهد داد. 
    اســماعیل حســن زاده رئیس کمیتــه انضباطی 
فدراسیون فوتبال در پاسخ به این شایعه که جباروف ابتدا 
محروم شده و بعد او را  به کمیته انضباطی احضار کردند 
تاکید کرد که روز  13 دی به باشگاه استقلال در خصوص 

اتفاقی که افتاد نامه ارسال شده است.
    علیرضا فغانی داور بین المللی فوتبال کشــورمان 
به همراه محمدرضا منصوری و رضا سخندان دو کمک 
داور مطرح فوتبال کشورمان برای قضاوت در مسابقات 
قهرمانی زیر ۲3 سال آســیا روز 13 دی ماه تهران را به 

مقصد کشور چین ترک کردند.
    سیدجلال حسینی کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس 
بعد از بازی این تیم مقابل نفت تهران که دچار مصدومیت 
جزیی شده بود می تواند به بازی آینده پرسپولیس مقابل 

مشکی پوشان برسد.
     تیم پزشــکی بارســلونا مصدومیت کوتینیو که با 
1۶0 میلیون یوروی  را تایید کرده ، بدین ترتیب حضور 
کوتینیو در بازی مقابل سلتا و سوســیداد در هاله ای از 

ابهام قرار دارد.

خبری از محرومیت 30 روزه نیست
تغییر موضع فدراسیون 
فوتبال درباره چپاروف!

ورزش: در حالی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
اعلام کرد با بررســی خطای عمدی و آشکار سرور 
چپاروف روی بازیکن استقلال خوزستان محرومیت 
30 روزه ای را برای او در نظرگرفته اما دیروز سایت 
فدراسیون فوتبال پس از جنجال های پیش آمده در 
این خصوص حکم صادر شده درباره سرور چپاروف را 
تغییر داد و دیگر خبری از محرومیت30 روزه نیست!

کمیته انضباطی حالا اعلام کرده چپاروف امروز به 
این کمیته مــی رود و توضیحاتش را ارائه می دهد 
و پس از آن حکم قطعی درباره بازیکن ازبکســتانی 
اســتقلال صادر خواهد شــد.بر این اساس حکم 
محرومیت تا اطلاع ثانوی برای چپاروف برداشــته 
شده و احتمالا تعداد جلسات محرومیت این بازیکن 

امروز از سوی کمیته انضباطی اعلام خواهد شد.



رئيس هيئت دووميدانى ادعا كرد

دونده هاى  خراسان رضوى به دنبال مدال هاى آسيايى
 دووميدانى  ســينا حسينى  رئيس 
هيئت دووميدانى خراســان رضوى با اشاره 
به اين كه اين رشته تاكنون عملكرد مطلوبى 
در ميان رشــته هاى ورزشى استان خراسان 
رضوى داشته در نشست خبرى خود با اهالى 
رسانه و مطبوعات ورزشــى گفت:« اهداف 
كوتاه مدت و بلندمــدت هيئت را معطوف به 
مدال آورى در آســيا كرديم، چون تقريبا در 
دو بخش آقايان و بانــوان و تمامى رده هاى 
سنى در جايگاه نخست كشور قرار داريم، از 
اين پس، هدف ما كسب مدال در آسيا است 
و براى رســيدن به اين مهم برنامه ريزى كه 

داشتيم را بايد عملى كنيم.»
*فرار بنگاه هاى اقتصادى

امير على ســعادتمند با ارائه گزارش عملكرد 
هيئت دووميدانى در مــدت حضورش در اين 
مقطع كوتاه، تاكيد كرد:« مــا در اين مدت به 
سراغ هر بنگاه اقتصادى رفتيم با مشكل رو به 
رو شــديم چون برخى بنگاه هاى اقتصادى از 
هزينه كردن در ورزش طفره مى روند و بخش 
ديگرى كه صاحب توانمندى لازم براى حمايت 
از اين رشته ورزشى هستند به دليل مشكلات 
مالياتى از هزينه در ورزش خوددارى مى كنند 
به همين دليل با مشكل جذب اسپانسر رو به 

رو هستيم.»
رئيس هيئت دو و ميدانى در پاسخ به پرسش 
خبرنگار قدس مبنى بر اينكه چرا با وجود اطلاع 
از نبود منابع مالى به حــوزه مديريت هيئت 
دووميدانــى ورود كرديد گفت:« من به عنوان 
يكى از اعضاى خانواده دووميدانى وظيفه خود 
مى دانســتم كه در اين عرصه حضور داشــته 
باشم، من براى خدمت آمدم و چون  مى خواهم 

كار كنم هيچ مشكلى نمى تواند در اين مسير 
مانع از فعاليت من شود، البته اين نكته را هم 
بگويم كه من هرگز نگفتم مشكل مالى داريم 
بلكه تاكيد كردم كه كمك هاى فعلى و بودجه 
كنونى براى فعاليت در حــوزه قهرمانى كافى 

نيست!»
*گره سالن باغبانباشى

سعادتمند در پاسخ به پرسش ديگر قدس مبنى 
بر اينكه با انصراف برنده مناقصه واگذارى سالن 
باغبانباشى بايد بر اساس قانون دوباره مناقصه 
واگذارى اين ســالن تكرار شود، مدعى شد: با 
هماهنگى هاى به عمل آمده با مجموعه وزارت 
ورزش بعيد اســت كه نيازى به تكرار مناقصه 
وجود داشته باشد بلكه با دستور وزير به عنوان 

شخص اول وزارتخانه اين سالن 
به هيئت واگذار خواهد شــد از 
اين رو ما مشــكل و دغدغه اى 

بابت اين ماجرا نداريم. 
با طــرح اين موضوع از ســوى 
رئيس هيئــت دووميدانى،اين 
سوال از سوى خبرنگار ما مطرح 

شد كه برابر قانون امكان چنين موضوعى وجود 
ندارد، چون اختلاف قيمت پيشــنهادى اول 
با پيشنهاد دوم ســيصد ميليون تومان است 
و هيئت دووميدانى برابــر قانون نمى تواند به 
عنوان پيشنهاد دهنده دوم بهره بردار اين سالن 
ورزشى انتخاب شود، كه رئيس هيئت در اين 
باره گفت:« تا جايى كه من در جريان هستم با 

دســتور وزير چنين مسئله اى 
ممكن اســت مگر اينكه موانع 
قانونى وجود داشــته باشد كه 
در اين صورت بايد به دنبال راه 
حل ديگــرى در اين مجموعه 

باشيم.»
*درآمد 200 ميليونى

اما نكته جالب توجه اينجا بود كه رئيس هيئت 
اســتان مدعى شــد كه درآمدى حدود 200 
ميليون تومان از مجموعه باغبان باشى نصيب 
هيئت دووميدانى مى شود كه اين مبلغ صرف 
امور جارى هيئت و هزينه نگه دارى و پرداخت 
دستمزد پرسنل مى شود، حال سوال اينجاست 
كه هيئت دو و ميدانى چقدر پرسنل براى اداره 

سالن در اختيار دارد كه اين رقم براى اداره آن 
هزينه مى شود؟ البته بنا به گفته رئيس هيئت 
و دبير هيئت بخشــى از درآمدهــا نيز صرف 
استعداديابى  مى شود كه چگونگى هزينه كرد 

هيئت در اين خصوص روشن نيست!
*بحث دو شغله ها

يكى ديگر از پرسش هاى پر چالش اين نشست 
به موضوع فعاليت همزمان دبير هيئت استان 
در دو مســئوليت اختصاص داشت، كه رئيس 
هيئت در دفاع از تصميم خــود براى فعاليت 
مدير دو شغله هيئت استان گفت:« ما براى آنكه 
بتوانيم از توانمندى عسگرزاده نهايت استفاده 
را ببريم از حضور ايشان در هيئت مشهد و دبير 
هيئت استان اســتفاده كرديم كه منافاتى با 

قانون ندارد.» 
*شركت در ليگ

رئيس هيئت در ادامه اين نشســت در پاسخ 
به ســوال يكى ديگــر از خبرنــگاران كه در 
خصوص ضرورت شــركت نماينده خراسان 
در رقابت هاى ليگ برتــر دو و ميدانى مطرح 
شــد، توضيح داد:«بحث تيمدارى به صورت 
حرفه اى فقط از ســوى يك تيم صورت مى 
گيرد و مابقى تيم هاى حاضر در مسابقات در 
حد اسم شركت مى كنند، تيم هاى حاضر در 
ليگ به صورت حرفــه اى فعاليت نمى كنند 
بلكه فقــط هزينه اياب و ذهاب و اســكان را 
از اسپانســرهاى خود دريافت مــى كنند به 
همين دليل ما ترجيح مــى دهيم در حوزه 
اســتعداديابى فعاليت كنيم تا تيمدارى. از 
طرفى ديگر وظيفه هيئت تيم دارى نيســت 
بلكه پرورش استعدادها در رشته دو و ميدانى 

استان خراسان است.»

برگزارى پنجاهمين سالگرد مرگ تختى
نيم قرن بدون جهان پهلوان 

ورزش:  ديروز  مراسم پنجاهمين سالگرد درگذشت جهان پهلوان تختى   مثل 
هر سال با حضور پرشور علاقه مندان و اهالى ورزش بر سر مزار وى در ابن بابويه 
برگزار شد. در اين مراسم خيلى از مسئولان و اهالى ورزش در كنار علاقه مندان 

به جهان پهلوان تختى حضور داشتند و ياد و خاطره او را زنده نگه داشتند.
عبدالحميد احمدى معاون فرهنگى وزارت ورزش كه به عنوان نماينده وزير 

ورزش در مراسم حاضر شده بود، پيامى را از سوى سلطانى فر قرائت كرد.
در اين پيام آمده بود: تختى در كنــار افتخارات بزرگى كه در عرصه ورزش به 
ارمغان آورد و توانست سه مدال المپيك را بدست آورد و 2 مدال طلاى جهانى 
هم دارد، يك نمونه و اسوه است از طرفى به دليل دارا بودن خصائل جوانمردى، 
پهلوانى و فتوت با يك نگاه كلى به مقاطع مختلف زندگى او؛ يك ابرپهلوان و 
قهرمان محسوب مى شود كه همه صحنه ها، روزها و ايامش توام با حفظ ارزش 
هاى انسانى، اخلاقى و اسلامى بوده است. جهان پهلوان تختى چه زمانى كه 
روى تشــك بود و چه در زمانى كه با مردم زندگى مى كرد و آن موقعى كه به 
كمك زلزله زدگان بويين زهرا رفت؛ در همه ايام هم كه در مسابقات مختلف 
شركت مى كرد به عنوان يك اسوه و الگو از جهت حفظ ارزش هاى اخلاقى و 
انسانى زندگى بسيار شفاف ،روشن و ارزشمندى داشت. مطمئنا قهرمانان و 
پهلوانان ما كه در عرصه هاى مسابقات مختلف حماسه آفرينى مى كنند، اگر 
در حفظ ارزش هاى انسانى، اخلاقى و اسلامى هم اهتمام داشته باشند، كمك 

بزرگى به سلامت جامعه و توسعه فرهنگى و اجتماعى است...

سرمربى تيم ملى هندبال: فرق زيادى 
بين عراق و ازبكستان نيست

فارس: سرمربى تيم ملى هندبال ايران گفت: به نظر من فرق زيادى بين تيم 
هاى عراق و ازبكستان وجود ندارد.

 بروت ماچك گفت: اردوى اسلوونى بســيار خوب بود و در آنجا توانستيم تا 
حدود زيادى به اهداف خود برسيم. فقط از اين موضوع ناراحتم كه بازيكنانى 
همچون ندرى، صادقى و بربط در جمع ملى پوشان حضور نداشتند.  ماچك 
گفت: به نظر من تفاوت زيادى بين عراق و ازبكســتان وجود ندارد. هدف ما 
همچنان همان هدف قبلى يعنى صدرنشــينى در مراحل مختلف مسابقات 

قهرمانى آسيا است.

خبر

سهشنبه 19 دى جام حذفى اسپانيا
 اتلتيكومادريد - ليدا

 ساعت: 22:00 زنده از شبكه ورزش

سهشنبه 19 دى  جام اتحاديه فرانسه
 نيس - موناكو

 ساعت: 23:30 زنده از شبكه ورزش

چهارشنبه 20 دى   جام حذفى اسپانيا
 رئال مادريد - نومانسيا

 ساعت: 23:00 زنده از شبكه ورزش

جمعه 22 دى هفته 19 جام خليج فارس
 سياه جامگان - پرسپوليس

 ساعت: 14:30 زنده از شبكه سه

جمعه 22 دى  هفته 19 جام خليج فارس
 استقلال - سايپا

 ساعت: 16:35 زنده از شبكه سه

اسپانيا - لاليگا
 اتلتيكومادريد 2 -  0 ختافه

 والنسيا 2 - 1  خيرونا
 لاس پالماس 1 -  2 ايبار

 سويا 3 - 5 بتيس
ايتاليا - سرى آ

 تورينو 3 - 0 بولونيا
 آث ميلان 1 - 0 كروتونه
 ناپولى 2 - 0 هلاس ورونا

 اسپال 2 - 5 لاتزيو
 بنونتو 3 - 2 سامپدوريا

 جنوا 1 - 0 ساسولو
 آاس رم 1 - 2 آتالانتا

 كاليارى 0 - 1 يوونتوس

ميز نتايج

ورزش در سيما
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سوريان: 
نيروى جوانى ام را 

ندارم؛ اما شايد برگردم
ورزش سه: دارنده 7 مدال طلاى كشــتى فرنگى در جهان و المپيك 

گفت: هيچ وقت نمى توانم جدا از كشتى زندگى كنم و اگر روزى احساس كنم 
كه مى توانم خدمت كنم قطعاً به فضاى كشتى بازخواهم گشت. حميد سوريان 

گفت:   به فكر تحصيلاتم هستم و كارهاى عقب افتاده زندگى شخصى و فردى ام 
باعث شده مقدارى از ورزش دور شوم؛ اما هميشه در تلاش بوده ام تا در حوزه هاى 
مختلف، دينى كه به گردن دارم و وظيفه اى كه براى خــود تعريف كرده ام را ادا 
كنم. و جدا از انجام وظيفه در كميته ملى المپيك در شوراى ورزش كيش هم، در 
جوار بهرام افشارزاده خدمت مى كنم. وى گفت ورزش قهرمانى به خصوص در 

كشتى كارى سخت ويكى از اولويت ها براى فعاليت در اين حيطه  نيروى 
جوانى است كه من قطعاً  توانمندى هايى كه در گذشته داشتم را از 

دست داده ام. شكستى كه درالمپيك گذشته تجربه كردم 
باعث شد مقدارى از اين حوزه فاصله بگيرم. 

 
كنترل شديد 

فدراسيون دوچرخه سوارى 
روى دوپينگى ها

ورزش: مدير تيم هاى ملى دوچرخه ســوارى گفت: تست هاى بيشترى از 
ورزشكاران گرفته مى شــود و اگر ركابزنى پاك نباشد حذف خواهد شد. محمد 

سلگى گفت: اردوى رده سنى اميد و بزرگسال استقامت اواخر هفته در كيش، اردوى 
تيم استقامت و نيمه استقامت بانوان در تهران و سپس در كيش و اردوى تيم ملى 
سرعت در تمامى رده ها در اهواز پيگيرى مى شــود. وى گفت: ما بيشتر از قبل بر 
نفرات تيم ملى نظارت و كنترل خواهيم داشت. اگر ركابزنى پاك نباشد به طور 
قطع حذف خواهد شد. برنامه ما مقابله با معضل دوپينگ است و هر فردى كه 

مشــكل دارد بايد به خانه برود.  وى گفت: ما تست هاى بيشترى در اين 
روزها از ركابزنان دريافت مى كنيم. چنانچه ببينيم ورزشكارى روند 

ناسالمى داشته باشد و نمودار سلامت وى نرمال نباشد به طور 
قطع از گردونه اردوها حذف و در تركيب تيم ملى 

و اعزام به رقابتها قرار نخواهد گرفت. 

خسروى وفا: 
به نفع صالحى اميرى 

كنار خواهم رفت
ايسنا: رييس كميته ملى پارالمپيك كه كانديداى رياست كميته ملى 

المپيك اســت، درباره كناره گيرى يا حضورش در جمع كانديداى رياست 
كميته  بعد از كانديداتورى ســيدرضا صالحى اميــرى، گفت : زمانى تصميم 

به كناره گيرى مى گيرم كه مطمئن شوم صالحى اميرى در راى گيرى حضور 
خواهد داشت. محمود خسروى وفا گفت: كناره گيرى من از كانديداتورى رياست 
كميته ملى المپيك زمانى خواهد بود كه مطمئن شوم صالحى اميرى در راى گيرى 
حضور خواهد داشت و تا روز انتخابات تصميمى براى انصراف از پست رياست 

كميته ملى المپيك ندارم. اين امكان وجود دارد كه او در روز مجمع حاضر 
نشود و يا اعلام انصراف كند، بنابراين تا روز مجمع و اطمينان از حضور 

وى براى پست رياست هيچ تصميمى براى كناره گيرى نخواهم 
گرفت. به  هر صورت اين كــه بخواهم در حال  حاضر 

تصميم عجولانه اى را بگيرم كار منطقى 
نيست.

           دوشنبه 18 دى 1396
20 ربيع الثانى 1439 8 ژانويه 2018  سال سى و يكم  شماره 8591 

دلارام عظيمى: اوناى امرى هم اكنون 
روى نيمكت يكــى از بهترين تيم هاى 
حال حاضر اروپا حضــور دارد و در ماه 
فوريه در مرحله يك هشتم نهايى ليگ 
قهرمانان با رئال مادريد قهرمان دو دوره 
قبلى اين رقابت ها روبرو مى شود. نشريه 
ماركا در پاريس گفت وگويى اختصاصى 
با مربى پى اس جى در آستانه اين بازى 

مهم انجام داده است. 
حريف بعدى شــما رئال مادريد 

خواهد بود. 
من بازى هاى مهم زيادى در همين حد 
اهميت داشته ام كه البته در رسانه ها به 
اين اندازه به آن ها توجه نشــده بود. از 
من سوال شده كه آيا فشارى احساس 
مى كنم و من هرگز به ايــن بازى اين 
طور نگاه نمى كنم. بايد براى اين  بازى 
به بهترين شــكل ممكــن خودمان را 
آماده كنيم. همه نگاههــا درآن زمان 
به اين بازى دوخته خواهد شــد و من 
همچون بقيه دوران مربيگرى ام براى 
اين مسابقه هم هيجان زيادى خواهم 
داشت. مى خواهم نشــان دهم كه پى 
اس جى قــادر به انجام چــه كارهايى 

است. براى اين بازى و لذت بردن از آن 
و پيروز شدن مقابل رئال لحظه شمارى 
مى كنم. هيچ فشــارى هم احســاس 

نمى كنم.
شــما چند وقت پيش گفتيد كه 
تفاوت بين رئال، بارســا و پى اس 
جى در جزئيات كوچكى اســت. 

دقيقا منظورتان چه بود؟
رئــال مادريــد 12 بــار قهرمــان 
چمپيونزليگ شــده و بارســلونا 5 بار 
اين جام را فتح كرده و ميلان هم 7 بار 
قهرمان شده كه البته الان ديگر آن تيم 
سابق نيست. پى اس جى تيم جديدى 
است. تيمى كه درسال 1970 از ادغام 
دو باشگاه شكل گرفته و تاريخ كوتاهى 
دارد. به خصوص از ســال 2011 كه 
مالكان قطرى اين باشگاه را خريدارى 
كردند. ايــن باشــگاه مى خواهد بين 
تيم هاى بزرگ فوتبال اروپا قرارگيرد 

و حتى از آن ها هم بهتر شود. 
مردم اسپانيا به اين ديدار همچون 
بازى سال گذشــته پى اس جى و 
بارسلونا نگاه مى كنند. چند بار آن 
بازى را تماشا كرده ايد؟ آيا تجربه 

آن مسابقه در آماده سازى ديدار 
مقابل رئال به شما كمك مى كند؟

هرچيزى فرايندى دارد.تجربه ها براى 
باشگاه، تيم و مربى. تجربه هايى كه ما 

را براى آينده آماده مى كنند. 
اگر دوبــاره در همان شــرايط و 

درحاليكه بــازى رفت 
پيــروز   0-4 را 

شــده ايد با 

بارســلونا مواجه شويد، 
چيزى را تغيير مى دهيد؟

بايد اين موضوع را به دو بخش 
تقســيم كنيد. در بازى اول به 
راحتى مقابــل تيمى همچون 
بارســلونا برنده شــديم و در 
نوكمپ نتوانستيم برابر همان 

تيم نتيجه بگيريم. 
يك مســئله ســوم هم وجود 

داشــت كه از دســت ما 
خارج بود و داورى 

بود. 
شــما  يعنى 
مى گويــد كه 
بــدون حضور 
آيتكين، 

نتيجه 6-1 نمى شد؟
من مى گويم كه داورها به باشگاههاى 
بزرگ احترام بيشترى مى گذارند. آن ها 
به طور ناخواســته اين كار را مى كنند. 
الان يك ســال گذشته و شــرايط ما 
تغيير كرده و الان بهتر ازقبل در شرايط 
مشــابهى با تيم هاى بارســلونا و رئال 
مادريد روبرو مى شويم. براى ما دراروپا 
و دنيا احترام بيشــترى قائل هستند. 
حتى داوران هم بيشــتر به ما احترام 

مى گذارند. 
اينكه بازى رفت در مادريد انجام 
مى شود را امتيازى براى تيم خود 
مى دانيد يا ايــن روزها ديگر اين 

چيزها اهميتى ندارند؟
وقتى مربيان در ابتداى فصل درنيون 
ملاقــات كردند راجع بــه اين حرف 
زديــم. دو نكته وجــود دارد. بازى 
كردن در خانه دربازى برگشــت 
امتياز خاصى به شــما مى دهد 
ولى موضوع وقت هاى اضافى هم 
هستند و اگر تيم ميهمان گلزنى 
كند، شــما بايد در نيم ساعت دو 

گل بزنيد. اين هم مهم است.
مادريد را چطور تيمى مى بينيد؟ 
نگران نيستيد كه بيل تا يك ماه 

ديگر آماده بازى شود؟
گرت بازيكن خيلى خوبى است. او در 
سويا در يكى از بازى هاى ما برابر رئال 

خيلى مشكل برايمان درست كرد. سه 
گل زد. عدم استمرار در بازى هاى اين 
فصل به او كمك نكــرده ولى او خيلى 
خوب اســت. اگر حالش خوب باشد و 
بازى كنــد، خيلى بايد حواســمان به 

او باشد.
فكر مى كنيد اينكه آينده شــما 
به ديدار با رئــال مادريد و ليگ 
قهرمانان بســتگى دارد، درست 

است؟ 
من مثل هميشه درزمان حال زندگى 
مى كنم. بــه آينده فكــر نمى كنم و 
هيچكس به مــن نگفته كه اگر از اين 
مرحله عبور كنيــم، قرارداد جديدى 
به من پيشــنهاد مى كننــد. از اينكه 
اينجا هستم خوشــحالم. طورى كار 
مى كنم كه انگار قراراست همه عمرم 
اينجــا كار كنم و البتــه مى دانم كه 
احتمال دارد همين فردا اينجا را ترك 
كنم. ســال گذشــته موناكو قهرمان 
ليگ شــد و طورى حــرف زدند كه 
ظاهرا قرار نيست ادامه دهم ولى هنوز 
اينجا هستم. اين چالش بزرگى است 
و براى ديدار با رئال و حضور احتمالى 
در فينال چمپيونزليگ لحظه شمارى 
مى كنم. پى اس جى از ســالها پيش 
براى شكســت دادن تيمهاى بزرگ 
خودش را آماده مى كند و رئال مادريد 

بهترين فرصت براى ماست.

گفت وگوى ماركا با مربى پى اس جى
امرى: براى بازى با رئال استرس ندارم 

است. براى اين بازى و لذت بردن از آن 
و پيروز شدن مقابل رئال لحظه شمارى 
مى كنم. هيچ فشــارى هم احســاس 

شــما چند وقت پيش گفتيد كه 
تفاوت بين رئال، بارســا و پى اس 
جى در جزئيات كوچكى اســت. 

 بــار قهرمــان 
 بار 
 بار 
قهرمان شده كه البته الان ديگر آن تيم 
سابق نيست. پى اس جى تيم جديدى 
 از ادغام 
دو باشگاه شكل گرفته و تاريخ كوتاهى 
 كه 
مالكان قطرى اين باشگاه را خريدارى 
كردند. ايــن باشــگاه مى خواهد بين 
تيم هاى بزرگ فوتبال اروپا قرارگيرد 

مردم اسپانيا به اين ديدار همچون 
بازى سال گذشــته پى اس جى و 
بارسلونا نگاه مى كنند. چند بار آن 
بازى را تماشا كرده ايد؟ آيا تجربه 

آن مسابقه در آماده سازى ديدار 
مقابل رئال به شما كمك مى كند؟

هرچيزى فرايندى دارد.تجربه ها براى 
باشگاه، تيم و مربى. تجربه هايى كه ما 

را براى آينده آماده مى كنند. 
اگر دوبــاره در همان شــرايط و 

درحاليكه بــازى رفت 
پيــروز   0-4 را 

شــده ايد با 

بارســلونا مواجه شويد، 
چيزى را تغيير مى دهيد؟

بايد اين موضوع را به دو بخش 
تقســيم كنيد. در بازى اول به 
راحتى مقابــل تيمى همچون 
بارســلونا برنده شــديم و در 
نوكمپ نتوانستيم برابر همان 

تيم نتيجه بگيريم. 
يك مســئله ســوم هم وجود 

داشــت كه از دســت ما 
خارج بود و داورى 

بود. 
شــما  يعنى 
مى گويــد كه 
بــدون حضور 
آيتكين، 

تغيير كرده و الان بهتر ازقبل در شرايط 
مشــابهى با تيم هاى بارســلونا و رئال 
مادريد روبرو مى شويم. براى ما دراروپا 
و دنيا احترام بيشــترى قائل هستند. 
حتى داوران هم بيشــتر به ما احترام 

مى گذارند. 
اينكه بازى رفت در مادريد انجام 
مى شود را امتيازى براى تيم خود 
مى دانيد يا ايــن روزها ديگر اين 

چيزها اهميتى ندارند؟
وقتى مربيان در ابتداى فصل درنيون 
ملاقــات كردند راجع بــه اين حرف 
زديــم. دو نكته وجــود دارد. بازى 
كردن در خانه دربازى برگشــت 
امتياز خاصى به شــما مى دهد 
ولى موضوع وقت هاى اضافى هم 
هستند و اگر تيم ميهمان گلزنى 
كند، شــما بايد در نيم ساعت دو 

گل بزنيد. اين هم مهم است.
مادريد را چطور تيمى مى بينيد؟ 
نگران نيستيد كه بيل تا يك ماه 

ديگر آماده بازى شود؟
گرت بازيكن خيلى خوبى است. او در 
سويا در يكى از بازى هاى ما برابر رئال 
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کوتاه و خواندنی

مهر: اسامی پذیرفته شدگان نهایی در مرحله تکمیل ظرفیت آزمون ورودی دوره 
دکتری نیمه متمرکز سال ۱۳۹۶ فردا اعلام می شود. آن دسته از داوطلبانی که در 
مرحله تکمیل ظرفیت آزمون ورودی دوره دکتری نیمه متمرکز سال ۱۳۹۶ در 
یک یا چند کدرشته محل از اولویت های انتخابی در ردیف معرفی شدگان چندبرابر 
ظرفیــت برای مرحله مصاحبه قرار گرفته و در مصاحبه نیز شــرکت کرده اند، 
می توانند از نتیجه آزمون خود مطلع شوند. اسامی پذیرفته شدگان ازطریق پایگاه 

اطلاع رسانی این سازمان به نشانی www.sanjesh.org اعلام می شود. 

نتایجتکمیلظرفیتکنکوردکتریفردااعلاممیشود

ایلنا: امیر نصیربیگی، مدیر گروه هنرهای نمایشــی بنیاد فرهنگی روایت فتح 
گفت: ما با نگاه ضدجنگ در تئاتــر موافقیم، البته نگاه ضدجنگ، نه ضد دفاع 
مقدس. به نگاه و اندیشه ضد دفاع مقدس اجازه ورود نمی دهیم، چون ما مردمی 
جنگ طلب نبوده ایم.ما هیچ موقع آغازگر جنگی نبودیم و نخواهیم بود، اما درمورد 
اندیشه ها، هویت خودمان و مرزهای خاکی و اندیشه ای خودمان درمقابل هرگونه 
تجاوزی مقاومت خواهیم کرد. این که اگر کسی از زاویه ای به این موضوع نگاه کند 

که نشان دهد مردم ما هیچ موقع جنگ طلب نبوده اند، حرف خوبی است.

بهاندیشهضددفاعمقدساجازهورودنمیدهیم

فرهنگ و هنر: مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای تأکید کرد: اخباری مبنی 
بر فیلترینگ بازی های خارجی در ایران، صحت ندارد. حسن کریمی قدوسی با 
بیان اینکه گیمرها و بازی ســازان اطمینان خاطر داشته باشند که قرار نیست 
بازی های محبوب شان فیلتر شود، گفت: طرح ارائه مجوز به بازی های خارجی که 
از سال آتی اجرایی می شود، ارتباطی به فیلتر شدن بازی های محبوب خارجی 
و مارکت های خارجی مثل استیم، اوریجین و همچنین سرور بازی های رایانه ای 

و کنسولی ندارد.

پاسخبهشایعهفیلترینگبازیهایخارجی

»سد معبر« خوب می فروشد 

»آینهبغل«همچناندرصدرفروش

فرهنگ و هنر: در هفته اخیر با تصمیم شورای صنفی نمایش هیچ فیلمی به اکران اضافه نشد و فروش 
فیلم ها به جز فیلم های »آینه بغل« و »سد معبر« نسبت به هفته های گذشته رونق قابل توجهی نداشت.

بر همین اســاس فیلم سینمایی»ســد معبر« به کارگردانی محســن قرایی پس از یک هفته اکران و با در 
اختیار داشتن 50 سالن سینما بیش از 400 میلیون تومان فروش داشته است. همچنین فیلم »دخترعمو و پسرعمو« به 
کارگردانی روح انگیز شمس با در اختیار داشتن 4۱ سالن توانسته به 2۶2 میلیون تومان فروش دست پیدا کند. انیمیشن 
»کلیله ودمنه« به کارگردانی علیرضا توکلی بینا با ۱0 سالن سینما ۳۳ میلیون تومان فروش داشته است. فیلم سینمایی 
»آرمانشهر« به کارگردانی حسن ناظر پس از یک هفته نمایش و با در اختیار داشتن 20 سالن سینما 7 میلیون تومان فروش 
داشته است. همچنین فیلم سینمایی »خانه کاغذی« به کارگردانی مهدی صباغ زاده پس از دو هفته و با ۶4 سالن 2۹0 
میلیون تومان فروش داشته است. فیلم سینمایی »فهرست مقدس« نیز تاکنون ۱20 میلیون تومان فروش داشته است و 

توانسته به این فروش در 4 هفته و با ۳5 سالن دست پیدا کند.
درکنار این فیلم ها، »آینه بغل« به کارگردانی منوچهر هادی پس از 4 هفته و با در اختیار داشتن ۱5۹ سالن سینما تا روز 
گذشــته بیش از ۹ میلیارد و دویست میلیون تومان فروش داشته است و در جدول فروش فیلم های اکران در صدر قرار 
دارد. همچنین فیلم سینمایی »خالتور« به کارگردانی آرش معیریان پس از ۹ هفته و با 70 سالن، بیش از ۶ میلیارد و 
200 میلیون تومان فروش داشته است. فیلم سینمایی »ثبت با سند برابر است« به کارگردانی بهمن گودرزی 2 میلیارد و 
8۱5 میلیون تومان فروش داشته است. همچنین فیلم های »قاتل اهلی« 2 میلیارد و 500 میلیون تومان، »شکلاتی« 420 

میلیون تومان و »آذر«7۹0 میلیون تومان فروش داشته اند.

گزارش اکران

گفت و گو

داور جایزه جلال آل احمد در گفت وگو با قدس:
عدم انتخاب کتاب به ارشاد و بنیاد ربطی نداشت

 فرهنــگ و هنــــر/ 
خدیجه زمانیـان  دهمین 
دوره جایــزه جلال آل احمد 
درحالی به پایان رســید که 
امســال بیــش از دوره های 
قبل نســبت به نویسندگان 
و آثارشــان بی مهری شد و 

 داوران به جــز در بخش رمان، اثری را به عنوان اثر برگزیده معرفی نکرد. 
با آن که دو دوره اســت که جایزه جلال تعداد ســکه ها را از ۱۱0 به ۳0 
عدد تقلیل داده اســت، بازهم انتخاب اثر برتــر فقط در بخش رمان آن 
هم به صورت مشــترک، فقط این شــائبه را در اذهان باقی می گذارد که 
بنیاد ادبیات داســتانی به عنوان متولی این جایزه تمایلی به انتخاب اثر 
برتر ندارد و شــاید یکی از دلایل این عدم تمایل، مشکلات مالی باشد. 
ابراهیم زاهدی مطلق عضو هیئت علمی و یکی از داوران جایزه درخصوص 

داوری های این دوره به پرسش های ما پاسخ داده است که می خوانید.

 چرا هیئت داوری دهمین دوره جایزه جلال بازهم غیر از بخش 
رمان، آن هم به صورت مشــترک، اثری را به عنوان اثر برگزیده 
معرفی نکرد؟ آیا به  خاطر مسائل و مشکلات مالی، در بخش های 

مختلف اثری به عنوان برگزیده معرفی نشد؟  
نه! برگزیده نداشتن جایزه جلال در بخش های مختلف ربطی به مسائل 
مالی ندارد و تلاش مهدی قزلی به عنوان مدیرعامل بنیاد این بود که این 
دوره جایزه حتماً برگزیده داشــته باشد و در جلسات داوری مکرراً به ما 
می گفت داوران در هر بخش برنــده اعلام کنند. ضمن این که پول این 

جایزه ها را بنیاد باید بدهد و ارشاد دخالتی ندارد. 
اتفاقاً من جزو داورانی بودم که تأکید داشتم همه بخش ها باید برگزیده 
داشته باشد، آن هم نه مشترک، بلکه یک نفر به عنوان برنده نهایی انتخاب 
شــود، چون به نظر من بهترین داوری این است که هر جایزه یک برنده 
داشته باشد تا آن برنده بتواند جایزه کامل را بگیرد. اما من حق یک رأی 
دارم و با اطمینان می گویم در عدم انتخاب برگزیده نه ارشــاد و نه بنیاد 
ادبیات داستانی دخالتی نداشته اند و این مسئله رأی مطلق داوران است 

که بنیاد به نظر داوران احترام گذاشته است.
  

 پس فقط یک مسئله وجود دارد؛ آن هم این است که ادبیات 
ما به شرایطی رسیده که به داوران مجالی نمی دهد تا اثر برگزیده 

انتخاب کنند.
به هرحال کتاب ها به اقتضای همان سال باید بررسی شوند. کتاب های این 
دوره که مورد داوری قرار گرفتند و آثار منتشرشــده سال ۹5 بودند، هم 
کتاب های خوب و هم کتاب های بد بودند و در همه بخش ها آثاری بودند 
که استحقاق برگزیده شدن را داشته باشند، اما همان طورکه گفتم داوران 

وسواس به خرج دادند.

 فکر می کنید این همه سختگیری لازم است؟ 
سختگیری و وسواس لازم اســت، اما نه برای انتخاب اثر در یک جایزه، 
بلکه این وســواس باید برای نقد یک اثر خرج شــود. ما داوران در مقام 

منتقد نیستیم. 
من ضمن احترام و اســتقلال بــه رأی داوران همه بخش ها اعتقادم این 
است که در هر بخش بهترین اثر انتخاب شود و باید تقدیری ها به عنوان 
برگزیده معرفی می شدند. اما به هرحال باید به نظر داوران احترام گذاشت. 
ضمن این که بنیاد هم نخواسته است در رأی داوران دخالت کند. داوران 

هم افرادی هستند که نمی توان نظر و عقیده ای را بر آن ها تحمیل کرد.

 با مطالعه آثار ، مسیر ادبیات ما را در سال گذشته چطور ارزیابی 
می کنید؟ 

 وضع ما در ادبیات خوب است. تعداد نویسندگان جوان زیاد است و آثار 
خوبی نوشته می شود. ایده های خوبی هم وجود دارد، اما دو آسیب ادبیات 
و نویسندگان جوان ما را تهدید می کند؛ جوانان نویسنده ما باید آموزش 
ببینند. آموزش به این معنا نیست که هرکس سر کلاس داستان نویسی 
بنشیند، داستان نویس می شود، بلکه معتقدم کسانی که می نویسند باید 
نوشته هایشان را به آدم های مسلط نشان دهند و معایب را بپرسند و دوم 
این اســت که نویسنده بیش از هرکســی نیاز به تجربه کردن دارد و در 
بسیاری از آثار داستانی که منتشر شده است، جای پای تجربه را نمی بینم. 
داستان ها را که می خوانیم متوجه می شویم جهان داستانی نویسندگان ما 
کوچک و ساده شده است، پیچیده و عمیق نیست و رفع این مسئله  نیاز 

به کسب تجربه نویسنده دارد.
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فرهنگ و هنر

با امیر دژاکام کارگردان تئاتر و مدرس دانشگاه

تئاتری های جوان خودشان دست به کار شوند
 فرهنــگ و هنر/ صبــا کریمی   افزایش 
بی رویه تأســیس دانشــگاه ها و ناتوانی بازار هنر 
در جــذب هنرجویــان و فارغ التحصیلان تبدیل 
به معضل مهمی شــده اســت که نمــود و بروز 
بیرونــی آن زمانی بیش از پیش رخ می نماید که 
اغلب این فارغ التحصیلان در فضای کاری جایی 
ندارند و اغلب به ســختی به گروه هــای تئاتری 
راه پیــدا می کننــد، درحالی که اگر تأســیس و 
برپایی دانشگاه ها، مراکز آموزشی و مؤسسه های 
غیرانتفاعــی ســاماندهی می شــد و بــه میزان 
ورودی و خروجی های هر دوره امکان پیش بینی 
موقعیت های شغلی را نیز فراهم می کرد، شاید این 
مسئله به شکل دیگری قابل بررسی بود. ازطرفی 
دیگر حضور بازیگران عرصه ســینما در تئاتر به 
خــودی خود فضا را بــرای تئاتری های تازه کار و 
تازه از دانشگاه آمده تنگ کرده و متأسفانه آن قدر 
که امکان حضور سینمایی ها به تئاتر هست، همه 
تئاتری ها در سفر به سینما خوش اقبال نیستند، 
به ویژه جوان ترها و البته تازه کارها. موضوع را با امیر 
دژاکام نویســنده، کارگردان و مدرس دانشگاه در 
میان گذاشــتیم و در ادامه نظرات این هنرمند را 

می خوانید.
دژاکام در ابتدای ســخنان خود عنوان کرد: البته 
من معتقدم به هیچ وجه افزایش تعداد دانشگاه ها 
و مراکز آموزشی به خودی خود امر بدی نیست، 
بلکه مشکل آنجاســت که هم پای افزایش مراکز 
آموزشی، امکانات و تجهیزات آن به روز نمی شود، 
فضــای مجــازی و دیجیتالی به روز نمی شــود، 
درکنار آن مســئولان تجهیزات کمک آموزشی را 
به روز نمی کنند، اســتادان دانشگاه ها خودشان و 
معلوماتشان را به روز نمی کنند. با این حساب وقتی 
تعداد دانشگاه ها نسبت به جوانانی که به آن نیاز 
دارند و وارد آن می شوند، زیاد می شود، باید سایر 
نهادها و سازمان ها هم مطابق با این نیاز امکانات و 

شرایط خود را به روز کنند.
وی در ادامــه افــزود: به طور مثــال می توان به 
شهرداری اشاره کرد. شهرداری ها باید ساختمان 
تئاتر بسازند و به پیشرفت تئاتر در سراسر کشور 
کمــک و گروه ها را در آن ها مســتقر کنند، ولی 

ایــن کار را نمی کنند. ازطرفی دیگــر آموزش و 
پرورش و دانشگاه ها باید در بخش کمک آموزشی 
از تئاتر برای آموزش استفاده کنند. وزارت بهداشت 
و وزارت صنایع و معادن می توانند بهترین استفاده 
و بهره برداری را از تئاتر کنند، ولی چون مسئولان 
آن تئاتر را نمی شناســند می گوینــد تئاتر چه 
ارتباطی به صنعت و معدن دارد؟ درحالی که خیلی 
ربــط دارد. تئاتر این امکان را دارد که در معدن ها 
اجرا شود و مســائل ایمنی را به کارگران آموزش 
دهد، ازطرفی دیگر می تواند حامل پیام کارکنان 
صنعت و معدن به مردم باشــد، اما چنین چیزی 
وجود ندارد و متأسفانه سایر دستگاه های مربوطه 
به تئاتر نگاه فرودســتانه ای دارنــد. این مدرس 
دانشــگاه تأکید کرد: درحالی که من فکر می  کنم 

اگر دانش تئاتر در بین مسئولان شکل بگیرد این 
اتفاق ها نخواهد افتاد، چراکه تئاتر می تواند در تمام 
نهادها و ارگان ها، مساجد، دانشگاه ها و کارخانه ها 
وجود داشته باشد. در نتیجه اگر تئاتر در هیچ یک 

از مواردی که به آن ها اشــاره شــد وجود نداشته 
باشد، طبیعتاً تعداد دانشگاه ها زیاد می شود و این 

تعادل و هارمونی به هم می خورد.

 دست های بسیاری در کار است
وی در بخش دیگری از سخنان خود در پاسخ به 
این سؤال که نهادهایی مانند وزارت علوم و وزارت 
فرهنگ و ارشاد تا چه حد توانسته اند این تعادل 
و توازن را برقرار کنند، عنوان کرد: البته نظر من 
این نیست. این دو وزارتخانه ای که اشاره کردید، 
تنها نهادهای اصلی هستند. من معتقدم نهادهای 
بسیاری هستند که با همدیگر تصمیمات مختلف 
می گیرند و در هیچ کدام هم معلوم نیست چه کسی 

و چگونه این تصمیمات را اتخاذ می کند. 

دژاکام در ادامه تصریح کرد: در تمام سال هایی که 
من در این حرفه کار می کنم می بینم که سازمان 
تبلیغات تصمیم گیرنده است و نقش خیلی مهمی 
هم دارد. ســازمان هنرمندان بســیج و سازمان 
فرهنگی هنری شهرداری جزو تصمیم گیرنده های 
اصلی هســتند، ازطرفی وزارت علوم و ارشاد نیز 
تصمیم گیرنده انــد. تصمیم گیرنده ها خیلی زیاد 
شده اند و همین مسئله ســاز شده است. ازسویی 
دیگر بعضی اوقات می بینیم بخش فرهنگی یک 
شــرکت به اندازه ای برای ســینما و تئاتر هزینه 
می کند که پنج برابر بودجه فلان تشکیلات رسمی 

است.

 جوان ترها خودشان دست به کار شوند
وی در ادامه در پاســخ به این ســؤال که برخی 
معتقدند حضــور جوانان دانشــگاهی در عرصه 
کاری به دلیل وجود »باندبازی در تئاتر« با مشکل 
مواجه اســت، به نظر شــما چقدر بازار کار برای 
حضور دانشجویان فارغ التحصیل مهیاست؟ گفت: 
این که کار آماده باشد و یک عده ای به آن مراجعه 
کنند، همیشه فراهم نیست و ازطرفی دیگر این که 
بخواهیم روی گروهی که کار دارد و کارش را انجام 
می دهد اســم باند بگذاریم هم همیشــه درست 

نیست. 
باند مانــع از حرکت دیگران می شــود و تیم به 
حرکت گروه خودش کمک می کند. کار گروهی 
حرکت پســندیده ای اســت و باندبــازی در کار 
شایسته نیست و در آن خدعه و نیرنگ هم هست 
و احتمالاً از دانش، سواد و نبوغ هم خبری نیست. 
بنابراین باید بین باند و تیم تفاوت قائل شویم، اما 
در کل بله، این حرکت باندی وجود دارد و خیلی از 

مواقع مانع ورود جوانان به بازار کار می شود.
وی در ادامــه افزود: در این شــرایط به نظرم باید 
جوان ها تیم تشکیل بدهند؛ تیم هایی که هم عقیده 
هستند، هم فکر و هم نگاه در یک راستا هستند و 
انگیزه های مشــترکی دارند بایــد با یکدیگر تیم 
تشکیل بدهند و شروع به کار کنند. در این وضعیت 
به راحتی می شود با پول کمی کار تولید کرد، فیلم 

کوتاه ساخت و تئاتر روی صحنه برد.

آنچه می خوانید

وقتی تعداد دانشگاه ها نسبت به 
جوانانی که به آن وارد می شــوند، 
زیاد می شــود، باید سایر نهادها و 
ســازمان ها هم مطابق بــا این نیاز 
امکانات و شــرایط خــود را به روز 

کنند
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